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انتقاد شدید مجیدی از داور و اتلاف وقت البطائح
فرهاد مجیدی فصل جدید رقابت های لیگ امارات را با شکست 
آغاز کرد. ســرمربی سابق اســتقلال که هدایت اتحاد کلبا را بر 
عهــده گرفته، در گام اول مقابل تیم تــازه صعود کرده البطائح با 
2 گل تن به شکســت داد. او در پایان این دیدار نسبت به داوری 
مسابقه و وقت کشی حریف معترض بود.پس از دیدار روز گذشته، 
دبی الریاضیة به شکست تیم اتحاد کلباء پرداخت و صحبت های 
سرمربی ایرانی این تیم را پس از دیدار روز گذشته اینگونه پوشش 

داد:فرهاد مجیدی ســرمربی تیم اتحاد کلباء )ببرها( از وقت کشی 
حریف در دیدار افتتاحیه لیگ حرفه ای ادنوک گلایه کرد. البطائح 
با پیروزی 2 بر صفر مقابل ببرها در اولین بازی خود در این رقابت 
ها، به یک شاهکار تاریخی دست یافت. مجیدی پس از این بازی 
تاکید کرد: این دیدار به ســطح فنی و کیفیتی که انتظار داشتیم، 
نرسید چرا که زمین خوردن های بازیکنان حریف باعث وقت تلفی 
زیادی شــد.این سرمربی 46 ساله خاطرنشــان کرد: زمان واقعی 

بازی از 45 دقیقه تجاوز نکرده اســت. چــرا که تیم حریف مدام 
در حال وقت کشــی بود. مجیدی با انتقاد از داور مسابقه توضیح 
داد: با وجود تکرار این وضعیت و اتلاف وقت حریف، اما داور این 
دیدار فقط یک بار به بازیکنان البطائح هشدار داد. سرمربی ایرانی 
بــا تبریک این پیروزی به حریف خــود در این خصوص افزود: به 
البطائح تبریک می گویم اما نمی توان در هر مسابقه به این شکل 

به پیروزی رسید.

ورزشی

اخبار کوتاه 

حمید درخشــان بازیکن ســابق تیم ملی ایران و پرسپولیس که یکی از 
میهمانان مراسم رونمایی از کاپ جام جهانی در ایران در روز پنجشنبه بود، 
در گفت وگو با خبرنگار ما درباره اتفاقی که در این برنامه رخ داد صحبت کرد 
و همچنین درباره عدم حضور تیم ملی در جام جهانی در دوران بازیگری اش 
توضیح داد.از سرمربی سابق پرسپولیس درباره عملکرد این تیم در بازی با 
صنعت نفت نیز سوال کردیم که او به تمجید از عملکرد این تیم و همچنین 
یورگن لوکادیا پرداخت. درخشان در بخشی از این گفت وگو به انتخاب مهدی 
تاج و احتمال بازگشت کارلوس کی روش نیز واکنش نشان داد که در ادامه 

می خوانیم:
پرسپولیس در هفته چهارم موفق شد با دو گل صنعت نفت 
را شکست بدهد؛ عملکرد سرخپوشان در این بازی را چطور 

ارزیابی می کنید؟
پرســپولیس در این بازی شروع خوبی داشت و برای خلق موقعیت تلاش 
می کرد اما صنعت نفت برای گل نخوردن تلاش زیادی کرد و راه ها را برای 
پرسپولیس بســت اما لوکادیا بازیکن خوب خط حمله پرسپولیس در یک 
صحنه چرخش خیلی خوبی داشت و توانست گل اول را بزند. این گل باعث 
شــد پرسپولیس از نظر روحی و روانی با شرایط بهتری بازی کند و آرامش 

بیشتری داشته باشد.
* اما به نظر می رسید در  نیمه دوم شاهد افت تیم بودیم.

در  نیمه دوم صنعت نفت به دنبال جبران گل خورده بود و به همین دلیل 
از لاک دفاعی بیرون آمد و چند موقعیت هم ایجاد کرد که بیرانوند به خوبی 
یک موقعیت را از آنها گرفت؛ پس از آن هم پرسپولیس به گل دوم رسید تا 
بازی با دو گل به پایان برسد. در این نیمه پرسپولیس کمی محتاط تر بازی 
کرد تا با کســب ســه امتیاز به صدر جدول برسد و به همین خاطر صنعت 
نفت توانســت بیشتر در زمین پرسپولیس حضور پیدا کند و موقعیت ایجاد 
کند اما خط دفاعی پرسپولیس و جمع بازی کردن این تیم، فرصت گلزنی 

را به حریف نداد.

* لوکادیــا در دومین بازی خود، گلزنــی کرد . عملکرد این 
بازیکن را چطور می بینید؟

لوکادیا بازیکن خوبی اســت اما از نظر بدنی با شرایط آرمانی فاصله دارد 
و باید خودش را به شــرایط ایده آلی برساند؛ او قطعا می تواند به پرسپولیس 

کمک کند.
* فکر می کنید خط هافبک پرســپولیس به شرایط ایده آل 
رسیده و می تواند به خوبی برای مهاجمان موقعیت سازی کند؟

هنوز نه؛ خط هافبک پرسپولیس همچنان شرایط آرمانی خود را پیدا نکرده 
است. درست اســت که وضعیت نسبت به هفته های اول بهتر شده اما ما 

می توانیم در وسط زمین بهتر از اینها باشیم چون بازیکنان خوب و باکیفیتی 
در آن خط داریم که باید با هم هماهنگ تر بشوند و بیشتر برای خط حمله 
خلق موقعیت کنند. این اتفاق کمی زمان بر است اما انشاالله در یکی دو هفته 

آینده به ثبات لازم می رسند.
* روز گذشــته هم شیخ دیاباته به جمع سرخپوشان اضافه 

شد . شما چه نظری درباره این خرید دارید؟
دیاباته دو ســال پیش در استقلال بازی کرده و آقای گل شده است و ما 
نمی دانیم شــرایط او در این دو سال چه تغییری کرده است. امیدوارم بتواند 

به پرسپولیس کمک کند.

* شــما یکی از میهمان های مراســم رونمایی از کاپ جام 
جهانی بودید؛ چه اتفاقی در این مراسم افتاد؟

مراســم خوبی بود اما اواخر آن با توجه به اینکه همه می خواستند با جام 
جهانی عکس بگیرند، هرج ومرج زیادی شــد و نظم و انضباط لحاظ نشد و 
متاسفانه این اتفاق خیلی برای ما بد شد. این شرایط خوشایند نمایندگان فیفا 

نبود و مجبور شدند سریعا جام را بردارند.
* ویدئوهایی عجیبی از این مراسم منتشر شد؛ مثل صحنه ای 

که آقای خیابانی با صدای بلند می گفتند اصغر تو هم بیا.
خیلی بد بود و اجرای مراسم ضعف هایی داشت که امیدوارم در مراسم های 

بعدی تکرار نشود.
* فکر می کنید مجری برنامه مقصر این بی نظمی بود؟

ایشــان مقصر نبودند؛ کســانی که بالا باید با انجام هماهنگی ها، نظم را 
ایجاد می کردند مقصر بودند و آنها باید رعایت می کردند اما متاســفانه این 

اتفاق رخ نداد.
* شما برای گرفتن عکس روی سن رفتید؟

بله؛ در ابتدا تعدادی از بازیکنان ملی با جام عکس گرفتند و پس از آن نظم 
و انضباط رعایت نشد و هرکی هرکی شد و مراسم به هم ریخت.

* حالا که صحبت از جام جهانی است فکر می کنید چرا نسل 
شما نتوانست به جام جهانی برود؟

در نســل ما دو المپیک تحریم شد و این یکی از اتفاقات بد بود . نسل ما 
خیلی خوب بود اما در آن دوره فقط دو تیم از آســیا به جام جهانی می رفت 
و مثل الان نبود که پنج تیم به جام جهانی صعود کنند . مســابقات در یک 
گروه انجام می شد و از بین هشت تیم خوب آسیا فقط دو تیم به جام جهانی 
می رفتند؛ شرایط بسیار سخت بود و بازی رفت و برگشت هم وجود نداشت 

که در بازی دوم جبران کنیم.
در حال حاضر شــانس بالایی برای حضور در جام جهانی وجود دارد و از 
این به بعد هم تعداد تیم ها بالا می رود و شانس صعود، بیشتر هم می شود . 

از اینجا به بعد اگر به جام جهانی نرویم خیلی عقب مانده ایم اما در گذشته 
اینطور نبود.

* حسرت بازی نکردن در جام جهانی را می خورید؟
بسیار بســیار زیاد. خیلی از بازیکنانی که رزرو به جام جهانی رفتند هم پز 
این مسابقات را می دهند چه برسد به کسانی که بازی کردند. متاسفانه این 

اتفاق برای ما نیفتاد.
* این مسئله می تواند بزرگترین حسرت زندگی شما باشد یا 

حسرت بزرگتری دارید؟
قطعا همین اســت که نتوانستیم به جام جهانی یا المپیک برویم. ما نسل 

سوخته هستیم.
* شــما یکی از افرادی بودید که در زمان انتخاب میرشاد 
ماجدی به عنوان سرپرست فدراســیون، از ایشان حمایت 

کردید . حالا درباره انتخاب آقای تاج چه نظری دارید؟
ما دنبال کســانی هستیم که درست کار کنند . متاسفانه در زمان آقای تاج 
اشــکالاتی بوده و امیدوارم تکرار نشــود و تجربه ای برای آینده باشد. در 
هر صورت همه عزیزانی که آمده اند مشــکلاتی داشــته اند و از این به بعد 
هیچکس هیچگونه اشتباهی را نمی پذیرد؛ امیدوارم اشتباهات در حد صفر 
باشد و به توســعه فوتبال کمک کنند و با تصمیم گیری های درست پیش 
بروند تا ما شــاهد این نباشــیم که نماینده های AFC ناظر بر عملکرد 

فدراسیون ما باشند.
* آقای تاج اعلام کرده  بودند که در صورت انتخاب به عنوان 
رئیس فدراســیون، ممکن است کارلوس کی روش را به تیم 

ملی برگردانند. شما چه نظری درباره این موضوع دارید؟
برگرداندن کی روش هیچ کمکی به فوتبال ما نمی کند چون ما با ایشــان 
هم در جام جهانی بودیم و کاری انجام ندادیم. مگر با کی روش کار خاصی 
انجام دادیم؟ با کی روش دو دوره در جام ملت ها اوت شــدیم. فکر می کنم 

این تصمیم، تصمیم خوبی نیست و می توان تصمیمات بهتری هم گرفت.

پست جدید مورایس برای امید نورافکن
رقابت های هفته چهارم لیگ برتر در شرایطی به پایان رسید 
که در یکی از این مسابقات تیم فوتبال سپاهان در ورزشگاه 
فولادشهر میزبان شــاگردان جواد نکونام بود؛ دیداری که با 
وجود نمایش برتر تیم میزبان درنهایت با گل ثانیه های پایانی 
پاتوسی به سود قرمزپوشان اهوازی تمام شد و آنها توانستند 
هم امتیاز با پرسپولیس هشت امتیازی شوند و به دلیل تفاضل 
گل کمتــر رتبه دوم را در اختیــار بگیرند.اما یکی از اتفاقات 
جالب توجه این مسابقه در اردوی سپاهانی  ها نیمکت نشینی 
امید نورافکن برای دومین بــازی پیاپی بود. مورایس که در 
مصاف با گل گهر تصمیم به اســتفاده از زکی پور گرفته بود و 
این بازیکن هم موفق به ثبت دو گل مقابل تیم ســابقش در 
ســیرجان شد، در مصاف با فولاد خوزســتان هم به ترکیب 
اصلی رســید تا بار دیگر نورافکــن از روی نیمکت کارش را 
آغاز کند.نورافکن اما برخلاف بازی قبلی که از دقیقه 63 وارد 
زمین شــد، در مصاف با فولاد خوزستان در 10 دقیقه پایانی 
مســابقه وارد زمین شد و جالب اینکه به جای فرناندز که در 
کنار ســلمانی یکی از هافبک های تهاجمی سپاهان به شمار 
می رود بازی کرد. نورافکن پس از پیوســتن به ســپاهان در 
ابتدای لیگ نوزدهم بازی در پست های دفاع میانی، هافبک 
دفاعی، دفاع چپ و گاها وینگر چپ را هم تجربه کرده ولی 
این برای اولین مرتبه بود که در پســتی نزدیک تر از همیشه 

به خط دروازه بازی کرد.

کار دشوار شماره ۳ پرسپولیس برای 
بازگشت به ترکیب

 پرســپولیس در این فصــل مهره های قابــل اعتمادی در 
پست دفاع میانی دارد که هر یک از آنها باانگیزه زیاد در پی 
حضور در ترکیب اصلی هستند. گئورگی گولسیانی، مرتضی 
پورعلی گنجی، علی نعمتی، وحدت حنانوف و فرشــاد فرجی 

پنج بازیکنی هستند که قابلیت بازی در دفاع وسط را دارند.
باتوجه به اینکه پرســپولیس با سیســتم چهاردفاعه بازی 
می کند و تنها دو مدافع وســط در ترکیب حضور دارند، فضا 
در این پســت قرمزها رقابتی شده اســت. سرخ ها سه هفته 
ابتدایی را با زوج گولســیانی-فرجی شروع کرده بودند.فرشاد 
فرجی که عملکرد قابل قبولی در هفته های ابتدایی داشت در 
بازی مقابل آلومینیوم مصدوم شد تا فرصت بازی به حنانوف 
برســد. در بازی هفته چهارم مقابل صنعت نفت ســرانجام 
پورعلی گنجــی در ترکیب قرار گرفــت و باتوجه به عملکرد 
خوبش کار برای بازگشت فرشــاد فرجی بسیار سخت شده 
است. ســرخ ها در فصل بیســت و یکم چینش های دفاعی 
مختلفــی را تجربه کردند و یحیی گل محمدی در این فصل 
بــه دنبال یافتــن زوج ثابت قلب خط دفاعی خود اســت. با 
این حال ترافیک خط دفاعی سبب می شود بازیکنان فرصت 

اشتباه و عملکرد ضعیف نداشته باشند.

نارنجی قدیمی فوتبال ایران در مسیر ثبات
 مس کرمان که تصور می شــد یکی از تیم های پرهزینه این 
فصل لیگ برتر باشد، با رقم 150 میلیاردی که به صورت رسمی 
از سوی مقامات شرکت مس اعلام شد تجهیز مالی شد و همین 
ســبب شد که این تیم برای دوری از بحران های شدید مالی در 
ابتدای حضور خود در لیگ برتر، ســراغ نام های پرخرج نرود و با 
اقتصادی ترین شکل ممکن تیم خود را روانه مسابقات کند.همین 
موضوع سبب شــده بود که تصور همگانی بر ضعف شدید تیم 
مس کرمان در مسابقات این فصل باشد اما شاگردان فرزاد حسین 
خانی در هفته های ابتدایی با تلاش خود موفق شدند تصور شکل 
گرفته برای خود را بشکنند و تصویر تیمی با شخصیت از خود را 
در چهار هفته ابتدایی مسابقات ارائه کنند.اما این تیم با وجود تمام 
شرایطی که با آن دست و پنجه نرم می کند به خوبی می داند که 
هدف اصلی اش برای لیگ برتر این فصل بقا در جدول مسابقات 
است و هدف گذاری عمده این تیم همین موضوع بوده؛ هواداران 
مس کرمان نیز در اولین سال بازگشت این تیم به لیگ برتر دقیقا 
توقع خود را بر همین مدار از این تیم قرار داده اند.مس کرمان در 
چهار هفته اول یک برد، یک مســاوی و دو باخت را کسب کرده 
و متوقف کردن گل گهر در هفته گذشته نتیجه بسیار خوبی برای 

این تیم کرمانی محسوب می شود.

بزرگترین حسرت زندگی سرمربی سابق پرسپولیس

سال گذشته رقابت های لیگ برتر برای شهرخودرو که تا همین چند سال پیش نماینده 
فوتبال ایران در آســیا بود بســیار بد و با بحران های داخلی آغاز شد تا پیش بینی اینکه 
نماینده مشــهد یکی از تیم های سقوط کننده در پایان مسابقات خواهد بود خیلی سخت 
نباشــد و درنهایت با وجود عملکرد منســجمی که این تیم در نیــم فصل دوم با داود 

سیدعباسی داشت نتوانست خودش را به لیگ بیست و دوم برساند.
حالا اما نکته نگران کننده برای دوســتداران فوتبال در مشهد این است که این تیم در 
لیگ دســته اول هم حال و روز خوشی ندارد و شــاگردان بنگر که در بازی اول مقابل 
چوکای تالش مجوز حضور در زمین مســابقه را به دلیل بدهی های باشگاه به بازیکنان 
داخلــی و خارجی پیدا نکردند، در بازی دوم نیز با نفرات نصفه و نیمه در ماهشــهر به 
مصاف خلیج فارس رفتند و با ســنگین ترین شکســت فصل تا پایان هفته دوم با 5گل 

به نامشان ثبت شد.
آنچه مســلم است اینکه تیم فوتبال شــهرخودرو مانند برخی  دیگر از تیم های سقوط 
کرده از لیگ برتر نظیر راه آهن، ســپیدرود، نفت تهران و ... به حال خود رها شــده و از 
همین حالا خودش را به عنوان اولین تیمی که به دســته دوم سقوط خواهد کرد معرفی 

کرده است.
حالا باید دید واکنش مدیران باشــگاه به این نتایج چگونه خواهد بود. البته اســماعیل 
حیدپور مدیرعامل فصل گذشته باشگاه شهرخودرو تاکید دارد که نام این تیم هنوز امید 
وحدت خراســان نیســت و باید  تا روز پرداخت کامل بدهی ها با نام شــهرخودرو مورد 

خطاب قرار بگیرد.

 مورد عجیب نماینده مشهد 
در لیگ دسته اول

یکی از دیدارهای حساس روز گذشته هفته دوم رقابت های لیگ دسته اول در ورزشگاه 
شهرداری همدان برگزار شد و با وجود نمایش خوبی که نماینده اصفهان به ویژه در نیمه 

دوم ارائه کرد، با گل دقیقه 20 خلج بازی را با یک گل واگذار کرد
ســعید جهانگیری سرمربی تیم فوتبال تیم فوتبال ون پارس در نشست خبری پس از 
دیدار با شهداری همدان اینطور درباره نتیجه این مسابقه صحبت کرد: نیمه اول شرایط 
خوبی نداشــتیم، شهرداری بهتر از ما بود.در نیمه دوم ورق برگشت اما در ضربات نهایی 
دقت لازم را نداشتیم.در یک صحنه در نیمه نخست داور برای ما پنالتی نگرفت و حتی 

به بازیکن ما اخطار داد که به نظر من جالب بود.
وی افزود: نیمه دوم بازی با کیفیتی را شــاهد بودیم و تیم شهرداری هم تیم باکیفیتی 

است که به آن ها این برد را تبریک  می گویم.
جهانگیری در رابطه با از دست رفتن موقعیت های تیمش گفت: وقتی موقعیتی از دست 
می رود، دلایل متفاوتی می تواند داشته باشد که یکی از آن ها عدم تمرکز بازیکن است، 
فشار بازی و عدم هماهنگی هم تاثیرگذار هستند.از تلاش بازیکنان راضی هستم، اولین 
ســالی اســت که در لیگ یک حضور داریم و به مرور شرایط بهتر خواهد شد.مهم این 

است که نهایت تلاش خود را داشته باشیم.
جهانگیــری در پایان گفت: فوتبال همین اســت، وقتی تیمی با یک گل پیش می افتد 
ســعی می کند با دفاع نتیجه را حفظ کند.ما سعی می کنیم در این مواقع احساسی عمل 
نکنیم و تدابیر دیگری داشته باشیم که نیاز به زمان دارد.ما درگیر پلی آف بودیم و زمان 

کمی برای آماده سازی داشتیم.

 جهانگیری: باید شرایط بازی 
در لیگ یک را درک کنیم

مهدي رجب زاده، سرمربي فجر شــهید سپاسي در کنفرانس خبري بعد از بازي مقابل 
خیبــر خرم آباد در جمع خبرنگاران  گفت: بازی محکم و پرفشــاري بود و دو تیم خیبر 
خرم آباد و فجرسپاســی هرجا که باهم بــازی انجام دهند بازی درگیرانه و محکمی  را 
به نمایش مي گذارند. در نیمه اول سوار بازی بودیم و موقعیت های خوبی ایجاد کردیم 
قبل از اینکه گل بزنیم یک تک به تک عالي را از دســت دادیم و فکر کنم بازی روانی 
را انجام دادیم و به گل هم رســیدیم. بعد از گل و در ادامه تیم خیبر تلاش کرد ولی ما 

هم چند موقعیت خیلی عالی به دست آوردیم 
او با انتقاد از عملکرد داوري ادامه داد: من واقعا نمی خواســتم هیچ وقت راجع به داوری 
صحبت کنم ولی الان دارم اینجا می گویم که کمیته داوران محترم و آقایاني که مسئول 
داوري هستید چطور سر تیم من را می برید؟  مگر مي شود  تیم من سوار بازی باشد و با 
گرفتن خطای اشتباه مسیر جریان بازی را عوض کنند؟  چرا داور گل سالم و صددرصد 
ما را آفساید گرفت؟ چرا پنالتي  نیمه اول ما گرفته نشد؟ به داور چهارم  فقط مي توانم 

دست مریزاد بگویم و اینکه انگار ما مهمان بودیم و تیم خیبر میزبان.
وی اضافه کرد: یک  سری مسائل دست من نیست و من چه کار کنم وقتي گل سالم 
تیمم را قبول نکردند و یا پنالتي واضح ما را نگرفتند. کســاني هم هســتند که منتظرند 
تا تیم من نتیجه نگیرد، جلســه تشکیل دهند که تیم فلان بود یا فني خوب نبود. فقط 
امیدوارم کمک داور امشب با وجدان راحت بخوابد چراکه همه زحمات تیمم را به باد داد 
و با پرچم اشتباه ایشان و داور وسط حق ما کاملا ضایع شد؛ در شرایطي که مي توانستیم 

2 بر صفر جلو ببفتیم.

 رجب زاده: کمک داور 
زحمات ما را به باد داد

مرحله مقدماتی مسابقات والیبال قهرمانی مردان جهان 2022 که 
از روز جمعه چهارم شهریور با حضور 24 تیم در شش گروه و در دو 
کشور لهستان و اسلوونی آغاز شده بود، روز چهارشنبه نهم شهریور به 
پایان رسید.یکی از ویژگی های فرمول این دوره از مسابقات قهرمانی 
جهان مشخص نبودن حریف مرحله بعدی تا پایان مرحله مقدماتی 
بود و به همین دلیل تیم ها برابر حریفان با تمام قدرت به میدان  رفتند 
و شاهد دیدارهای بسیار جذاب در این رقابت ها بودیم. در پایان این 
مرحله تیم های لهستان، اسلوونی، ایتالیا، صربستان، برزیل، فرانسه، 
هلند، آمریکا، ترکیه، اوکرایــن، ژاپن، ایران، آرژانتین، کوبا، آلمان و 
تونس در رتبه های اول تا شــانزدهم قــرار گرفتند و به مرحله یک 

هشتم نهایی صعود کردند.
مرحله نخست حذفی مســابقات والیبال قهرمانی مردان جهان از 
12 شهریور آغاز می شــود و به مدت چهار روز با هشت مسابقه در 
دو کشــور لهستان و اسلوونی پیگیری خواهد شد و شاگردان بهروز 
عطایی در آخرین مســابقه این مرحله از ساعت 23 و 30 دقیقه روز 

سه شنبه 15 شهریور به مصاف برزیل می روند.
 F تیم ملی والیبال ایران که با دو برد و پنج امتیاز در رتبه دوم گروه
مرحله مقدماتی و دوازدهم جدول کلی )24 تیمی( این مسابقات قرار 
گرفت، در چهارمین مسابقه خود در این رقابت ها کار بسیار سختی 

پیش رو دارد زیرا باید با برزیل پرافتخارترین تیم جهان روبرو شود.
در مجموع 19 دوره برگزار شده رقابت های والیبال قهرمانی مردان 
جهان، تیــم  ملی والیبال مردان برزیل با ســه قهرمانی و دو نایب 

قهرمانی پرافتخارترین تیم حاضر در این رقابت ها محسوب می شود. 
البته روسیه افتخارات بیشتری نسبت به برزیل دارد، اما روس ها در 

این دوره از مسابقات حضور ندارد.
والیبال مردان برزیل همچنین از سال 1964 که برای نخستین بار 
در بازی های المپیک شــرکت کرد، تا کنون 14 دوره در این رویداد 
مهم ورزشــی جهان شرکت کرده اســت که سه مقام قهرمانی در 

سال های 1992، 2004 و 2016 از جمله افتخارات این تیم است.
تیم ملی والیبال مردان برزیل سه مدال نقره المپیک هم در گنجینه 
افتخارات خود دارد که نشان می دهد شش بار در دیدار نهایی المپیک 
حضور داشته است، تجربه ای گران بها که والیبال بسیاری از کشورها 

در حسرت یک دوره آن هستند.

 محمد مایلی کهن که با مهدی تاج رییس کنونی فدراسیون فوتبال 
نیز در مقطعی دچار چالش شــده بود، اکنون مدعی اســت که باید 
به خاطر شرایط حســاس تیم ملی در آستانه جام جهانی در مسیر 
حمایت پیش رفت. پیشکســوت فوتبال ایران در خصوص انتخاب 
تاج به عنوان رییس جدید فدراســیون فوتبال می گوید: به هر حال 
تصمیم مجمع این بود که از بین سه عزیزی که در انتخابات نامزد 
شده بودند آقای تاج به عنوان رئیس انتخاب شود و باید به این نظر 
احترام گذاشت. آقای تاج رأی بالایی هم آوردند و امیدوارم در مسند 
ریسات فدراسیون فوتبال موفق باشند و اهالی فوتبال هم کمک کنند 

تا اتفاقات خوب رقم بخورد.
وی ادامــه داد: به هر حال تاج هم مثل هر کس دیگری هم کارها 
و اقدمات مثبتی در کارنامه داشــته و هم موارد منفی وجود دارد که 
همه ما اینگونه هســتیم و کسی بی عیب و ایراد نیست ولی به هر 
حال تجربیات خوبی دارند و امیدوارم به کار فدراسیون فوتبال بیاید. 
ضمن اینکه کرسی نایب رئیســی AFC را هم دارند. اگرچه این 
کرسی های بین المللی تجربه نشان داده فقط برای ما هزینه داشته 
اســت و هیچ سودی از آن نبردیم ولی امیدوارم این بار با تاج موفق 

عمل کنیم.
پیشکســوت فوتبال در مورد اینکه اگر خودش حق رأی داشــت 
کدام گزینه را انتخاب می کرد، گفت: من هم مثل شما از تلویزیون 
مجمع را دیدم ولی اینکه اگر حق رای داشتم چه گزینه ای را انتخاب 
می کردم چیزی اســت که نزد خودم می ماند و در موردش صحبت 

نخواهم کرد.
وی افزود: من زمانی که اسکوچیچ جای ویلموتس آمد مخالف او 
بودم و عقیده هم نداشــتم در آن مقطع کسی قبول نمی کرد به تیم 
ملی بیاید و اتفاقا خیلی ها سرو دست می شکاندند برای نیمکت تیم 
ملی ولی به هر حال اسکوچیچ در شرایط سخت توانست نتیجه بگیرد 
و تیم را به جام جهانی ببرد. الان هم هر کسی جای اسکوچیچ بیاید 
و نتیجه نگیرد می گوید زمان نداشتم و نتایج را گردن نمی گیرد ولی 
حضور در جام جهانی را به رزومه اش اضافه کرده است برای همین 
بهتر است با اسکوچیچ ادامه دهیم و البته اینطور نباشد که یک روز 
بگوییم هست و یک روز بگوییم نیست و شخصیت او را به شکلی 

زیر سوال ببریم که دیگر بازیکنان هم حرف او را نخوانند.

ایران به دنبال شکستن طلسم ۸ ساله 
برابر برزیل

مایلی کهن: اگر می توانید به سرمربی 
باشگاهی تان اعتراض کنید


